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Protokoll Strategiseminar 
 

Strategiseminar Finnmark skikrets 

Møte på Kirkenes skole og Nothing Hill, 23. og 24 september 2023  

Til stede Thomas E. Darell Kretsleder 
 Jeanette Emdal styremedlem/leder AK 
 Roger Finjord Styremedlem/leder LK 
 Jarle Olsen styremedlem 
 Ane Sofie Mikkelsen styremedlem 
 Merete J. Haugsnes Styremedlem 
 Kristine Rønquist Alpinkomiteen 
 Hilde Michelsen Langrennskomiteen 
 Karin Rasmussen Bakken Langrennskomiteen 
 Tove Moe Dyrhaug skipresident NSF 
 Sigrid Snuggerud styremedlem skistyret NSF 
 Jonas Sjøkvist Karlsbakk adm. sjef Finnmark 
 Espen Rognli  Skiklubbutvikler Finnmark 
   
Ikke møtt Per Oskar Andersen  
 May Britt Harila  
 Tony Pedersen  
 Tom Eirik Lysmen Jakobsen  
 Svein Reiersen  
 Tine Dahl Andersen  
 Morten Figenschou  

 
Sak 1 Plan for dagen 

Presentasjon av deltakere og mål for helga 
Siste nytt fra skikrets og grener 
 
Kretsleder gikk gjennom info fra Nordnorsk møte.  
 

1. Info fra LK 
Økonomiske problemer med Elon. Har måttet kutte i tilbudet pga 
manglende penger. Stor økning i reisekostnader. Store 
driftskostnader for et lag i Nord-Norge enn for andre steder i 
landet.  
Utvidet avtale med banken, Kvernmo jobber fra markedsutvalget.  
Daniel Stock har forlatt Elon. Finn Hågen Krogh er fortsatt med. 
Viktig at utøverne leverer nå.  
Har jevnlige møter nå, og det er høyt under taket for å få frem alle 
sider ved saken. 
 

2. LK-ellers 
Terminlista er ferdig og skal publiseres til uka.  
Bra trøkk, men det er for få skiløpere. Må ikke grave seg ned i 
problemene. Se på det som er bra. Lille Båtsfjord kommer med 
seks utøvere på samling.  
Viktig å holde på de gode trenerne og ta generasjonsskiftene.  
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i. Årsplan på plass for treningene.  

ii. Må samle idrettene.  
3. AK-komiteen 

Godt samarbeid. Helt i startgropa. Vedtatt en terminliste. Etablere 
en treningskultur og få dem til å skjønne hva barmarkssamling er.  
Drar til Levi i desember.  
Ta videre det vi startet i Levi i fjor.  
Få leken og moroa inn i alpin 
Beholde leken og lavterskel-tilbudet. 
Jobber på tvers av klubbene. Veldig bra 
Formelle ting på gang.  
TD-utdanningen må på plass. 

 
 

Sak 2 Skipresidentens time 
v/Tove Moe Dyrhaug, skipresident Norges skiforbund 
Sigrid Snuggerud, styremedlem Norges skiforbund 
 

 

Sak 3 Skikretsens handlingsplan 
Oppbygning og innhold 
v/Thomas Darell, kretsleder Finnmark 
 

 

Sak 4 Anleggsutvikling i Finnmarkc - anleggsbefaring 
- Planer og muligheter for anleggene i Finnmark 
- Besøk i skileiken på Skytterhusfjellet og Sandnes 

idrettspark 
v/Jarle Olsen og Jonas Karlsbakk 

 

 

Sak 5 Planlegging for 2023 - 2025 
Grupppearbeid hvor en gruppe diskuterte alpinsporten og 
den andre gruppa diskuterte langrennsporten.  
 

 

Sak 6 Utforme strategier for Finnmark skikrets 
Presentasjon av gruppearbeidet.  
Administrasjonssjef fikk i oppdrag å sammenfatte 
tilbakemeldingene fra gruppearbeidet og lage et forslag til 
handlingsplan som skulle presenteres for kretsstyret 2. 
oktober. 
 
Forslag om prosjektsøknad Finnmark skikrets:  
Prosjektsøknad norsk folkehelse 
Betydningen av fysiske helse og fysisk aktivitet 
Foreldre må se verdien av fysisk aktivitet og hva det gjør for 
barnets fremtid 
Folkehelseperspektivet 
Legge til rette i hver enkelt kommune å legge til rette for at 
det er lett å være fysisk aktiv 

- Medfører folk er friske 
- Færre sykehjemsplasser 

Jobbe frem dette i Finnmark 
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- Underkommunisert poeng 
- Vi må legge bedre til rette for fysisk helse 
- Fordelen i Finnmark er at selv små tiltak gjør en 

forskjell.  
- Turlaget som mulig partner.  

 
 

Sak 7   Planer for styret og grenkomiteene det kommende året.  
Nytt kretsstyremøte mandag 2. oktober 
Forslag om å invitere til høstmøte, klubbledermøte 25. 
oktober. (Dette har senere blitt endret) 
 

 

 


